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Iktatószám:  
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2021. július 29. (csütörtök) napján 15 órakor Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendes, nyilvános 
üléséről. 
 
Jelen vannak:    Csötönyi László elnök;  
     Illés Tamás elnökhelyettes; 

Murvai Árpád képviselő, bizottsági tag; 
Faragó Zsolt képviselő, bizottsági tag 
Szabó Gergő Máté bizottsági tag;  

 
Tanácskozási joggal megjelentek: Csillagné Szánthó Polixéna képviselő; 

Majnay Gábor osztályvezető; 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető; 
dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens. 

 
Meghívottak:  Rácz József, a Szegzárd Veterán Vegyészek Baráti 

Társasága képviseletében; 
Berlinger Attila a Szekszárdi Közművelődési Nkft. 
ügyvezető igazgatója 
Gonda Mária Szekszárdi Közművelődési Nkft.               
képviseletében 

 
Az elnök, mielőtt megkezdődne az ülés, jelzi a jelen lévőknek, hogy rövid beszédet kíván 
mondani.  
 
Csötönyi László elnök: Szeretném megköszönni azoknak a korábbi bizottsági tagoknak Petter 
Mária Magdolnának, Iker Zsoltnak és Nyerges Tibornak a munkáját, akik részt vettek a 
korábbiakban a bizottság működésében és akik az abszolutizmus, önkényuralom jegyében 
kerültek ki a bizottságból. Emellett Szabó Gergő Máté új bizottsági tagot felkérném, hogy 
mutatkozzon be a jelen lévőknek. 
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Szabó Gergő Máté bizottsági tag: Köszönti a bizottság tagjait, majd elmondja, hogy a KSC 
Szekszárd ügyvezetője, és véleménye szerint sokat tudna segíteni a bizottságnak a civil 
szervezetekkel, és a marketinggel kapcsolatos tapasztalatai segítségével. 

 
Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen, a bizottság 
határozatképes. A nyílt ülést 15 órakor megnyitja. 
 
A napirendre vonatkozóan Csötönyi László elnök javasolja, hogy a Bizottság vegye fel 
napirendjére a „Babits tanya sorsa” tárgyú, szóbeli előterjesztést. A javaslatát szavazásra 
teszi fel, amelyet a Bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök jelzi, hogy az Egyebek napirendi pont keretein belül tárgyalni szeretné 
lakosságtól érkezett bejelentést, valamint ő maga is bejelentést kíván tenni. 
 
Csötönyi László elnök szavazásra teszi fel a napirendi pontok elfogadására vonatkozó 
javaslatát a kiegészítéssel együtt, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
 
1. napirendi pont: 
Javaslat a Kultúra, Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottság jegyzőkönyv-hitelesítő 
személyének megválasztására 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
2. napirendi pont: 
Beszámoló a második féléves szekszárdi programokról 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
Meghívott: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 
3. napirendi pont: 
A Szegzárd Veterán Vegyészek Baráti Társasága kérelme 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
4. napirendi pont: 
Csötönyi László köztartozásmentességének igazolása 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
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5. napirendi pont: 
A Babits tanya sorsa 
 (szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
6. napirendi pont: 
Egyebek 
 

 
1. napirendi pont: 
Javaslat a Kultúra, Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottság jegyzőkönyv-hitelesítő 
személyének megválasztására 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök: Javasolja Murvai Árpád bizottsági tag jegyzőkönyv-hitelesítővé történő 
megválasztását. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 1/2021. (VII.29.) határozata 
a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. tekintettel a Közgyűlés 614/2021. (VI.11.) számú határozatában 
foglaltakra, a bizottság a 2/2020. (I.10.) számú határozatát 2021. 
július 29. napjával visszavonja; 

 
Határidő: 2021. július 29. 
Felelős: Csötönyi László elnök 

 
2. az 1. pontban foglaltakra, valamint Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 60. §-ára 
tekintettel a bizottság üléseiről készült jegyzőkönyvek 
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hitelesítőjévé Murvai Árpád képviselő, bizottsági tagot választja 
meg. 

 
Határidő: 2021. július 29. 
Felelős: Csötönyi László elnök 

 
 
2. napirendi pont: 
Beszámoló a második féléves szekszárdi programokról 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
Meghívott: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 
Csötönyi Lászáló elnök: Köszönti a Babits Mihály Kulturális Központ jelen lévő munkatársait, 
és kéri őket, hogy ismertessék beszámolójukat a második féléves programokról. 
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Ismerteti a következő félév programját, a következő két 
hónap eseményeit kiemelve. Szekszárd Város napjával kapcsolatban pedig megemlíti a város 
vezetői által kért fényfestést, ami kérdéses, ugyanis körülbelül nettó 4 millió forintba kerül. 
Ezután ismerteti a Szekszárdi Őszi Napok programját, végül pedig az adventi időszak 
eseményeit. Megjegyzi, hogy a szervezett fellépésekkel kapcsolatban olyan szerződéseket 
kötnek, amelyben rögzítik, hogy mik a következményei egy esetleges újabb 
Kormányintézkedésnek, korlátozásnak. 
 
Gonda Mária igazgatóhelyettes: Beszámol a Szekszárdi Szüreti Napok helyett megrendezésre 
kerülő rendezvényekről.  
 
Murvai Árpád tag: Köszöni a tájékoztatást.  
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Elmondja, hogy a Szekszárdi Szüreti Napok helyett egy 
másik új rendezvény megszervezése fog zajlani. A vírushelyzet miatt ugyanis bizonytalan 
minden hasonló esemény megszervezése. Ez a szituáció pedig arra kényszeríti a szervezőket, 
hogy valami újat próbáljanak ki. A jelenlegi rendezvény eredményességének tükrében lesz a 
jövőben megszervezve a Szüreti Napok, vagy egy ahhoz hasonló rendezvénysorozat. 
Megjegyezi továbbá, hogy nem feltétlenül attól lesz jó egy rendezvénysorozat, hogy 10 000-
es tömeg jelenik meg rajta, illetve felhívja arra a figyelmet, hogy a Szekszárdi Szüreti Napokon 
már korábban is problémákat okozott a túl nagy tömeg, amely kényelmetlenné tette a 
vendégek számára a részvételt. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Elmondja, hogy az elhangzott tervek szerinti Szekszárd Város 
Napján történő megrendezése a fényfestés rendezvényrésznek abszolút nem támogatandó. 
Ennek oka, hogy a rendezvény nem elég nagy volumenű ahhoz, hogy egy ekkora költséggel 
járó műsort mutassanak be. Véleménye szerint az ideális időpont hasonlóan költséges 
program lebonyolítására augusztus 20-a lehetne. 
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Csötönyi László elnök: Felteszi a kérdést, hogy van e bármilyen technikai, vagy egyéb Berlinger 
Attila ügyvezetésének körébe tartozó probléma, kérés, esetleges eszköz, vagy forráshiány. 
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Erre válaszolva megemlíti, hogy valamilyen módon 
korszerűsíteni kellene a Közművelődési Nonprofit Kft fenntartása alatt álló intézmények 
energetikai rendszerét, mert rendkívül magas rezsiköltségekkel működnek. Véleménye szerint 
20 000 000 Forintos tételben lehetne mérhető a megtakarítás egy jól kivitelezett felújítással. 
 
Csötönyi László elnök: A jelen Bizottság támogatásáról biztosítja Berlinger Attilát. Javasolja a 
beszámoló elfogadását.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottságának 2/2021. (VII.29.) 

határozata 
 

a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató NKft. 2021.évi 2. félév 
programtervéről történő beszámolójáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottsága a Szekszárdi 
Közművelődési Szolgáltató NKft. ügyvezető igazgatója által előadott, a 
2021. év 2. félévének programjairól szóló beszámolót elfogadja. 

 
Határidő: 2021. július 29. 
Felelős: Csötönyi László elnök 

 
3. napirendi pont: 
A Szegzárd Veterán Vegyészek Baráti Társasága kérelme 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök: Felkéri Szikora Mihály ny. ezredest az előterjesztéssel kapcsolatos 
tartalom ismertetésére. 
 
Rácz József Szegzárd Veterán Vegyészek Baráti Társaság: Kifejti mind azt, amit az 
előterjesztés által érintett rendezvénnyel kapcsolatosan tudni érdemes. 
 
Csötönyi László elnök: Felkéri Majnay Gábor osztályvezetőt, hogy tájékoztassa a határozati 
javaslatról a jelen lévőket. Elmondja, továbbá, hogy már előzetesen beszéltek a határozati 
javaslatban történt lehetséges változtatásokról. 
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Majnay Gábor osztályvezető: Közli, hogy Tamási Anna igazgatóságvezetővel történt 
egyeztetések során arra jutottak, hogy módosítani lenne szükséges a határozati javaslatot, 
még pedig olyan módon, hogy annak 5-ös pontját törlik. Ennek oka, hogy a kérelemben volt 
egy útiköltség tervezet, aminél költséghatékonyabb megoldást talált ki. Továbbá elmondja, 
hogy javaslatát Rácz Józseffel már leegyeztették. A fentiek szerint módosított határozati 
javaslatot ajánlja az elnöknek szavazásra bocsátani. 
 
Rácz József Szegzárd Veterán Vegyészek Baráti Társaság: Megjegyzi, hogy a rendezvény 
lebonyolításához szükséges hangtechnikai eszközök, Berlinger Attila ügyvezető igazgatóval 
történt korábbi egyeztetés alapján biztosítva vannak. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök - a Majnay Gábor osztályvezető által javasolt módosítással- szavazásra teszi fel a 
megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

3/2021. (VII.29.) határozata 
a SZEGZÁRD Veterán Vegyészek Baráti Társasága kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. támogatja a SZEGZÁRD Veterán Vegyészek Baráti Társasága 

kérelmét arra vonatkozóan, hogy a Kispesti Obsitos Fúvós 

Zenekar” koncertet adjon -az aktuális járványügyi szabályok 

betartása mellett -  szekszárdi lakosok számára, valamint a 

zenekar számára térítésmentesen az utazási költség biztosítását 

Budapest – Szekszárd és vissza viszonylatban; 

 
Határidő:  2021. július 29. 
Felelős:  Csötönyi László elnök 
 

2. javasolja az utazási költség biztosítását Szekszárd Megyei Jogú 

Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 5/2021. 

(III.1) önkormányzati rendelet 2. sz. melléklet 505/8 Általános 

tartalék előirányzata terhére; 

 
Határidő:  2021. július 29. 
Felelős:  Csötönyi László elnök 
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3. felkéri a Polgármesteri Hivatalt az 1-2 pontokra foglaltakra 

tekintettel a szükséges intézkedések megtételére; 

 
Határidő:  2021. szeptember 25. 
Felelős:  dr. Holczer Mónika Igazgatóságvezető 
  Tamási Anna Igazgatóságvezető 

 
4. javasolja a Polgármesteri Hivatalnak, hogy a következő 

előirányzat módosításkor a költségek pontos ismeretében a 

támogatási összeget a Bizottsági keretből csoportosítsa át az 

Általános tartalék keretre.; 

 
Határidő:  2021. október 31. 
Felelős:  Tamási Anna Igazgatóságvezető 
 

4. napirendi pont: 
Csötönyi László köztartozásmentességének igazolása 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Murvai Árpád bizottsági tag az üléstermet elhagyja 15 óra 50 perckor. Jelen van 4 fő bizottsági 
tag, a bizottság határozatképes. 
 
Csötönyi László elnök: Tájékoztatja a jelen lévőket arról, hogy egyszerű technikai hiba miatt 
alakult ki a kellemetlen helyzet, amelyben minimális tételű köztartozása keletkezett. Közli, 
hogy egészen egyszerűen rossz számlaszámra utalta a gépjárműadóját. Elmondja, hogy a 
minimális köztartozását rendezte, illetve, hogy mivel a KOMA rendszer adatbázisát minden 
hónap 10. napjáig frissítik, így csak 2021. 08.10-étől szerepelhet a köztartozásmentes 
személyek adatbázisában. A bizottság előtt bemutatja továbbá adóegyenlegéről szóló 
igazolását, amely adótartozásmentességet mutat. Kéri a tájékoztatása tudomásul vételét, 
egyúttal jelzi, hogy a tudomásul vétel során nem kíván a szavazásban részt venni. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A bizottság a tájékoztatást 3 igen szavazattal, egy tartózkodás mellett határozathozatal 
nélkül tudomásul vette.  
 
5. napirendi pont: 
A Babits tanya sorsa 
 (szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
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Murvai Árpád bizottsági tag az ülésterembe visszatér 15 óra 52 perckor. Jelen van 5 fő 
bizottsági tag, a bizottság határozatképes. 
 
Csötönyi László elnök: Tájékoztatja a bizottságot az ingatlan kulturális jelentőségét illetően. 
Elmondja, hogy a Babits Tanya jelenleg magánszemély tulajdonában van. Jelenleg 
változtatások is folytak az ingatlan állapotát illetően a tulajdonos által. Elmondja, hogy egy 
támfal épült a területen, valamint az épületen belül is komoly átalakítások zajlottak az elmúlt 
időszakban. Elmondja, hogy előzetes kérdése alapján az épület árát illetően 80 000 000 forint 
körüli összeget említett a tulajdonos. Ez pedig körülbelül a területen lévő egyéb hasonló 
állapotú, de ilyen kulturális jelentőséggel nem bíró ingatlanoknak az átlagárához közelít. 
Véleménye szerint minden szempontot figyelembe véve rendkívüli jelentőséggel bír az 
ingatlan önkormányzat általi megvásárlása. 
 
Murvai Árpád képviselő, bizottsági tag: Elmondja, hogy fontos lenne feltárni, hogy mely 
ingatlanok azok, amelyek az önkormányzat szempontjából jelentőséggel bírnak kulturális és 
egyéb szempontból. Említést tesz arról, hogy milyen nagy összegről van szó a vételárat 
illetően. 
 
Csötönyi László elnök: Tájékoztatja a bizottságot az ingatlan állapotáról, környezetéről. 
Elmondja, hogy az épület tele van műemlék jellegű tárgyakkal, amelyeket átadna az 
ingatlannal együtt a vevő részére.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna képviselő: Kérdést tesz fel arra vonatkozóan, hogy a tulajdonos 
mennyire türelmes az ingatlan értékesítését illetően. Kérdésének okát is közli, vagyis, hogy 
hamarosan megnyílik egy pályázati lehetőség, amelynek keretében források válhatnának 
elérhetővé. Addig esetlegesen egy szándéknyilatkozattal lehetne megerősíteni a város vételi 
akaratát, addig az időpontig, amíg a források nem állnak rendelkezésre. 
 
Csötönyi László elnök: Elmondja, hogy a tulajdonos meglátása szerint türelmes az eladást 
illetően. Az épületben folyó munkálatokkal is leállt. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna képviselő: Elmondja, hogy nem szabad elengedni az ingatlan 
megvételét. Szükséges lenne támogatókat találni amennyiben lehetséges. 
 
Csötönyi László elnök: Kérdést intéz dr. Holczer Mónika felé, hogy milyen formában szülessen 
döntés az előterjesztéssel kapcsolatosan. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Elmondja, hogy ebben az ügyben, tekintettel az elnök 
úr által említett lehetséges vételi árra, a Közgyűlés döntésére lesz szükség. Ennek megfelelően 
a Bizottság a Közgyűlésnek tud javaslatot megfogalmazni, mint például azt, hogy az említett 
ingatlan megvásárlására irányuló szándéknyilatkozat megtételéről döntsön. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök a dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető által javasoltak alapján- szavazásra teszi 
fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott 
és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

4/2021. (VII.29.) határozata 
A 7100 Szekszárd Présház utca 24. szám alatti Babits Ház 

megvásárlásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága javasolja a Közgyűlésnek, 
hogy a 7100 Szekszárd, Présház utca 24. szám alatti „Babits Ház” 
megvásárlásával kapcsolatos szándéknyilatkozatot támogassa. 

 
Határidő:  2021. július 29. 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 
6. napirendi pont: 
Egyebek 
 
Csötönyi László elnök: Névtelen állampolgári bejelentés érkezett arról, hogy egy, a Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzatával folyamatos gazdasági kapcsolatban álló személy 
jelentős köztartozást halmozott fel az utóbbi években.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Elmondja, hogy nem nevezik meg az említett személyt, de 
köztudomású, hogy kiről van szó. Továbbá megjegyzi, hogy bármely személy számára elérhető 
adat a köztartozásával kapcsolatos információ. Említést tesz arról, hogy rendkívül magas 
összegű köztartozásról van szó. Elmondja, hogy az érintett személy folyamatos és jelentős 
megbízásokat kap Szekszárd városától. Véleménye szerint az említettek erősen aggályosnak 
tekinthetőek. Azt figyelembe véve még inkább aggályos, hogy Csötönyi László bizottsági 
elnököt pár ezer forintos köztartozása okán számon kérték. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna képviselő: Elmondja, hogy abban az esetben, ha az adott gazdasági 
szereplő jól végzi Szekszárd városának irányába a rá bízott feladatokat, akkor meg kell őrizni a 
jó kapcsolatot.  Elmondja továbbá, hogy Csötönyi László bizottsági elnök esete és e között az 
ügy között nem szabad párhuzamot vonni, ugyanis teljesen más jogi helyzetről van szó. 
 
Faragó Zsolt képviselő, bizottsági tag: Erkölcsileg komolyan kifogásolhatónak tartja, hogy egy 
ilyen jelentős köztartozást felhalmozó személlyel áll szoros gazdasági kapcsolatban Szekszárd 
városa. Ezért ez az ügy komolyabb vizsgálatot és megfontolást igényel. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Hozzáteszi, hogy nem konkrétan, mint magánszeméllyel áll 
kapcsolatban a város értelemszerűen, hanem az általa vezetett gazdasági társaságokkal. 
 



 

  0729jkv 

10 

dr Holczer Mónika igazgatóságvezető: Elmondja, hogy ez az ügy nem tartozik a Bizottság 
hatáskörébe, csak az elnök úr köztartozása, amelyet a bizottság megtárgyalt.  
 
A téma megvitatása határozathozatal nélkül zárul. 
 
Csötönyi László elnök: Elmondja, hogy a korábbiakban már közölte, hogy azt szeretné, ha a 
Kultúra, Civil szervezetek és Városmarketing Bizottság elnöki pozíciója rotációs alapon lenne 
betöltve. Ennek okán, az elnöki posztjáról lemondana 2021. augusztus 30-án. 
 
Faragó Zsolt képviselő, bizottsági tag 16 óra 13 perckor elhagyja az üléstermet. Jelen van 4 fő 
bizottsági tag, a bizottság határozatképes.  
 
Murvai Árpád elnökhelyettes: Elmondja, hogy nem támogatja a Csötönyi László által 
elmondottakat. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 16 óra 15 perckor 
berekeszti.  

 
K.m.f 

  
 

     Murvai Árpád 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

 dr. Ambrus Gábor  
jegyzőkönyvvezető 

 
 
 
 
- 

Csötönyi László 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc  

           jegyző 


